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Abstract (en)
Device for fastening glazing to a supporting structure, characterised in that it includes, for each element 1 of the glazing, a set of fastening elements,
each comprising a rigid rod 2, one end of which is associated with clamping means which do not swivel on the said glazing 1 and the other end of
which is assocaited with a system with a swivel (balljoint) by virtue of which it is connected, with the possibility for angular excursion, to the said
supporting structure. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de fixation d'un vitrage sur une structure porteuse, caractérisé en ce qu'il comporte, pour chaque élément 1 de vitrage, un ensemble
d'éléments de fixation, chacun comprenant une tige rigide 2 dont une extrémité est associée a des moyens de serrage non rotulants sur ledit
vitrage 1 et dont l'autre extrémité est associée a un systéme a rotule grace auquel elle est reliée, avec possibilité de débattement angulaire, a ladite
structure porteuse. <IMAGE>
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